
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

Dok:  

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 21. marts 2023 

Tidspunkt: 17.00-19.00 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

Heidi Linnet Baumann 

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Poul Pedersen 

Martin Bjerre Ehmsen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Kirsten Wichmann 

Lisbeth Lykke Christensen 

Signe Arvad Andersen (elevråd) 

Nicolai Schønning Svarrer (elevråd) 

 

Lene Bech Jeppesen 

Trine Dalgas 

 

 Dagsorden: Referat: 

 
1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

 
 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

Godkendt 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

 

a) Gymnastikopvisninger fra 
mellemtrin og overbygning de to 
fredage inden påske, ligesom 
overbygningen deltager i 
lokalopvisningen. Orientering om 
aftaleforløb med Arbejdstilsynet og 
udfordringer med at registrere dette 
i det kommunale system. Næste års 
fagfordeling er så småt i gang, 
starter rigtigt efter påske. Der har 



været informationsmøde for 
førskoleforældre efter ”café-
modellen”, hvor man bevægede sig 
rundt og fik forskellige 
informationer. Dette fungerede 
godt, men der kunne godt bruges 
lidt mere tid hvert sted.  

b) Møde om børne-unge politikken. 
Der blev talt meget om, at der skal 
være plads til forskellighed. Mere 
fokus på glæde. En god aften. 

c) Karin Torp-forløb om inklusion på 
Indskolingen kører videre, ligesom 
det undersøges, om hun også kan 
køre et forløb på en årgang i 
overbygningen omkring 
klassedynamik. 
7. klasse indleder et trivselsforløb 
med fokus på gruppedynamikker, 
Ungdomsskolen er tovholder på 
dette forløb.  

d) Der skal være møde i næste uge. 
e) I SFO er der et forløb med pige-

gruppen på 2. årgang (også dem, der 
ikke går i SFO).  

 
 

5: Ny tildelingsmodel 

Høring (bilag) 

 

Drøftelse af den komprimerede 
tildelingsmodel.  
Vi tilslutter os et høringssvar, hvor vi 
tilkendegiver at det er positivt med 
grupperingen af skolerne i forbindelse med 
ledelsestildeling. 
Vi sender den gerne sammen med MED. 

6: Introkurser 8. årgang 

 

 

Uge 10 var 8. årgang på introkurser på 
forskellige uddannelsesinstitutioner. 
Der var ingen introduktion til 
håndværksmæssig uddannelse, men 
overvægt af besøg på gymnasiale 
uddannelser. Dette bringes videre til UU, 
som er arrangør. 
 
 

7: Trafikken omkring skolen: 

• Tilbagemelding fra mødet om 

trafiksikkerhed 

• Revidering trafikpolitik 

 

 

Tilbagemelding fra mødet om 
trafiksikkerhed: De var lyttende. Det vi 
bragte i spil, kan nok ikke realiseres indenfor 
budgettet. Flere af problemerne skyldes 
forældreadfærd, og at rigtig mange forældre 
kører deres børn. 



Der kunne godt være plads til en cykelsti op 
til indskolingen, men der skal være økonomi 
til det. Der er behov for mere og tydeligere 
skiltning på p-plads, buslomme og cykelsti-
markeringen. 
Der samles op på besøgene i løbet af 
september. 

• Revidering af trafikpolitik. Godkendt 
med ny dato. 

8: Revidering af principper: 

• Undervisningens organisering 

• Opfyldelse af undervisningspligten 

ved musik eller eliteidræt 

 

• Godkendt med ny dato 

• Godkendt med ny dato 

9: Evt. 

 

 

Der kommer invitation til udeeventet lige 
efter påske. 
 

10: Lukket del af mødet: 

 

 

 

11:  Næste møde:  

9. maj 2023 

 

 

 

 

 


